

香港交易及結算所有限公司是《證券及期貨條例》所述的認可控制人，亦為香港聯合交易所有限公司、香港期貨交易所有限公司、香港中央結算有限公司、香港聯合交易所期權結算所有限公司、香港期貨結算有限公司及香港場外結算有限公司的控制人。

Hong Kong Exchanges and Clearing Limited is a recognized exchange controller under the Securities and Futures Ordinance which is the controller of The Stock Exchange of Hong Kong Limited, Hong Kong Futures Exchange Limited, Hong Kong Securities Clearing Company Limited, The SEHK Options Clearing House Limited, HKFE Clearing Corporation Limited and OTC Clearing Hong Kong Limited.

通告 CIRCULAR

Subject: 29 January 2020 is a Normal Trading Day for Hong Kong Derivatives Market

事項： 2020年1月29日（星期三）為香港衍生產品市場市場正常交易日

Enquiry: HKATS 熱線¹ : 2211-6360 / 電郵 HKATSsupport@hkex.com.hk

查詢：

Exchange Participants are requested to note that trading on the Exchange is conducted on every Business Day (other than a Saturday, Sunday or public holiday in Hong Kong) in accordance with Rule 901 of Hong Kong Futures Exchange. On this basis, 29 January 2020 (Wednesday) is a normal trading day for Hong Kong Derivatives Market.

交易所參與者請注意，根據香港期貨交易所規則第 901 條，交易所的交易在每個週日進行（星期六及公眾假日除外）。因此，2020年1月29日（星期三）為香港衍生產品市場市場正常交易日。

Sanly Ho

Head

Derivatives Trading

Markets Division

市場科

衍生產品交易

主管

何耀昌 謹啟

¹所有 HKATS 熱線之來電均會被錄音。有關本交易所的私隱政策聲明請參閱以下網址：

http://www.hkex.com.hk/Global/Exchange/Privacy-Policy?sc_lang=zh-HK